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ZAPISNIK 

s XIV. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća 

 

Sastanak je održan u petak 6.3.2020. godine s početkom u 12:00 sati u Sali za sastanke 

Općine Posušje. Na sastanku su bili prisutni članovi  LEV-a ispred Općine Posušje i 

Općinskog vijeća: Općinski načelnik Branko Bago, Predsjednik OV-a Ivan Lončar, Stipe 

Bešlić predstavnik TPP-a, Dragica Lebo Suradnik u Jedinici za lokalni ekonomski razvoj, 

Marstela Ramljak P&S Produkcija d.o.o., Ivan Čutura Projekt 3D d.o.o., Željko Pavković 

Tropicana bar d.o.o., Damir Vican Miviko d.o.o., Pere Lončar Lončarplast d.o.o., Tanja 

Bakula ispred Razvojne agencije Županije Zapadnohercegovačke (HERAG), Krasnodar 

Petrović Planet d.o.o., Ana Begić  Savjetnica općinskog načelnika za opću upravu i razvoj te 

Ivan Jurilj Ured Vlade ŽZH za europske integracije.  

Odsutni članovi: Željko Tolo Pluton d.o.o. i Frano Lebo JP Vodovod Posušje. 

 

Budući da je postojao kvorum za rad, jednoglasno je usvojen sljedeći predloženi  

 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje zapisnika s XIII. sjednice Lokalnog ekonomskog vijeća Posušje  

2. Nacrt Plana implementacije 2020-2022 

3. Nacrt Plana infrastrukturnog razvoja 2020-2022 

4. Nacrt Izvješća o PKI za 2019.godinu 

5. Nacrt Izvješća o implementaciji Strategije razvoja općine Posušje za 2019.godinu 

6. Trenutno stanje o Javnom pozivu za poticanje gospodarstva na području općine 

Posušje 

7. Nacrt Ankete za 2020. godinu (Analiza zadovoljstva privatnog sektora uslugama 

javnog sektora) 

8. Razno 

Ad.1. Zapisnik je usvojen jednoglasnom odlukom svih prisutnih članova te nije bilo nikakvih 

dopuna i prijedloga za izmjenama prilikom usvajanja.  
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Ad.2. Dragica Lebo predstavila je prisutnima nacrt Plana implementacije 2020-2022 te sve 

projekte koji se nalaze u njemu  kao i njihovu projekciju 2020-2022 (1+2).  

 

Ad.3. Kao i kod nacrta Plana implementacije 2020-2022 prisutnima je predstavljen i nacrt 

Plana infrastrukturnog razvoja 2020-2022. Plan infrastrukturnog razvoja 1+2 je gotovo 

identičan Planu implementacije s naglaskom na projekte koji se tiču infrastrukturnog razvoja. 

 

Ad.4. Dragica Lebo predstavila je i nacrt Izvješća o PKI za 2019. godinu. Plan kapitalnih 

investicija predstavlja „skromniji” dokument kada su u pitanju projekti koje Općina Posušje 

planira provoditi, ali isti nisu skromni kad su u pitanju financijska izdavanja za iste budući da 

PKI predstavlja projekte koji iziskuju milijunske iznose za njihovu realizaciju. Među takvim 

projektima ističu se radovi na vodovodnoj mreži, kanalizacijska mreža te pročistači pitke i 

otpadne vode.  

 

Ad.5. Izvješće o implementaciji strategije razvoja predstavlja dokument u kojem su 

objedinjene financijske i druge informacije o provedbi projekata iz Strategije razvoja za 

prethodnu godinu. Dragica Lebo kazala je kako ovo izvješće predstavlja sveobuhvatan 

pregled svega što je urađeno u prethodnoj godini s opisnim i financijskim pregledom. 

 

Ad.6. Općina Posušje objavila je 14.1.2020. godine Javni poziv za podnošenje prijava za 

poticajne mjere u poduzetništvu Općine Posušje. Javnim pozivom prikupljaju se prijave za 

sljedeće poticajne mjere: Sufinanciranje troškova osnivanja i registracije poduzetnika – 

početnika u gospodarstvu (start up – ova) – 8.000,00 KM; Podrška očuvanju tradicionalnih i 

starih obrta i djelatnosti koje se mogu obavljati kao domaća radinost – 6.000,00 KM; Podrška 

ženama poduzetnicama – 6.000,00 KM 

Do sada je pristiglo 14 prijava koje su već obrađene, te još uvijek ima slobodnih sredstava za 

nove prijave. Damir Vican je naglasio kako je ovo jako pozitivan primjer odnošenja loklane 

uprave prema poduzetništvu a i dobar način poticanja rasta i razvoja gospodarstva na 

području općine Posušje te kako je ovo „stimulans“ drugima koji su u nedoumici da pokrenu 

vlastiti posao i ostvare između ostalog i ovu potporu koju Općina Posušje nudi. Ivan Jurilj 

kazao je kako radi na uvođenju mjera na razini Županije Zapadnohercegovačke koje bi 

omogućavale sufinanciranje projekata koja bi poduzeća provodila. Te mjere podržavale bi 

sufinanciranje projekata od 5% do čak 75%. Marstela Ramljak kazala je kako bi trebalo 

organizirati jednu radijsku emisiju na lokalnoj radio stanici gdje bi gost bio netko tko je ovim 

Javnim pozivom koji Općina provodi ostvario poticajnu mjeru te bi se na taj način potaknulo i 

druge da se prijave i ostvare potporu. Predstavnici Općine prihvatili su ovaj prijedlog i kazali 

kako će to učiniti već u sljedećem tjednu. Pere Lončar kazao je kako se većina poduzetnika ne 



 

usudi aplicirati na ovakve i slične poticajne mjere i natejčaje misleći kako je za iste potrebna 

„obilna“ dokumentacija i procedura, a što nije slučaj s ovim poticajem te kako bi ta emisija 

koju je predložila Marstela Ramljak dobra ideja (slušateljima i potencijalnim budućim 

prijaviteljima bilo puno jasnije). 

 

Ad.7. Anketa za 2020.godinu predstavlja nastavak praćenja zadovoljstva privatnog sektora 

uslugama javnog sektora koju Općina kontinuirano provodi. Dragica Lebo predstavila je 

nazočnima anketu po kategorijama pitanja kao i biranja odgovora u padajućem izborniku u 

excel obliku u kojem je anketa kreirana. Marstela Ramljak kazala je kako bi bilo dobro 

osmisliti način na koji se od poduzeća ne bi tražilo da stavljaju naziv poduzeća u anketni 

obrazac te kako bi se na taj način možda došlo do realnijeg prikaza. Ivan Jurilj kazao je kako 

treba razmišljati o web anketi na službenoj stranici Općine Posušje koja bi pri završetku 

popunjavanja stizala na e-mail i ne bi sadržavala podatke o poduzeću. Marstela Ramljak 

zatražila je da se pokaže Analiza prošlogodišnje ankete što je Dragica Lebo i učinila a i 

naglasila kako su svi strateški dokumenti dostupni na službenoj web stranici Općine Posušje 

pa tako i rezultati prošlogodišnje Ankete.  

 

Ad.8. Pod točkom razno naglasak je bio na gospodarstvu u općini Posušje. Damir Vican 

kazao je kako je pristup djece i mladih ljudi prema vlastitom poduzetništvu izuzetno pasivan 

te kako bi trebalo naći način koji bi ovo promijenilo. Također, istaknuo je kako mladi ljudi sa 

završenom srednjom školom koji dolaze raditi u njegovo, a i u druga poduzeća, nemaju 

osnovna znanja potrebna za rad, a ta manjkavost je posljedica nepostojanja praktičnog dijela 

nastave za sve smjerove u strukovnom obrazovanju. Stipe Bešlić kazao je kako se on kao 

profesor susreće s ovim problemom u školi  te kako ovo ni u kom slučaju nije zanemariv 

problem te da treba sustavno raditi na rješavanju istog. Ivan Jurilj dodao je kako Ministarstvo 

obrazovanja ŽZH radi na izradi Strategije obrazovanja koja bi uključivala razne mjere za 

napredak obrazovnog sustava, dulanog obrazovanja. Damir  Vican dodao je kako bi onda 

Lokalno ekonomsko vijeće trebalo napraviti dopis prema Ministarstvu obrazovanja ŽZH s 

određenim preporukama i sugestijama koje bi Ministarstvo trebalo razmotriti, a posebno bi 

trebalo razmotriti zakonsko rješenje koje bi djeci u srednjoj školi, a koji nemaju 18 godina, 

omogućavalo obavljanje prakse u poduzećima. Branko Bago dodao je kako Logistički centar 

Posušje stoji na raspolaganju školama i poduzetnicima za stručno usavršavanje i obavljanje 

prakse na CNC strojevima.  

 

Sastanak je završen u 14 sati. 

Zapisničar                                                                                  Predsjednik LEV-a 

Dario Ćorić                                                                                  Ivan Lončar 



 

 

 

  

 


